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     Deltagare: 

Mats Nilsson, Ordförande 

Jörgen Eskilsson 

Elisabeth Åhlen 

Karina Lindh 

Ulf Bäckman 

Gerd Undén 

Klas Lutteman 

Styrelsemöte 2019-10-03 

1. Mats öppnade mötet och hälsade välkomna. 

 

2. Föregående mötesprotokoll 

Vi fortsätter spela kl. 18.30 på kvällarna. Ärendet läggs till handlingarna. 

 

3. Ekonomi 

I dagsläget har vi 40 468: -. Månadens hyra är betald. 

 

4. Skrivelser/rapporter 

Medlemsnytt anslås på klubben. 

 

5. Rapport från tävlingskommitténs möte 

Tävlingskommittén bestående av Karina Lindh, Börje Magnusson och Mats Nilsson 

hade möte 2019-09-12. Karina och Mats informerar styrelsen om mötet. (se bilaga 1). 

 

6. Höstfest avstämning 

Mats fixar tallrikar, skedar och kokplatta. Karina fixar smör, bröd, vatten och 

vegetarisk soppa, Elisabeth fixar en gulaschsoppa och Ulf en korvgryta. Berit bakar 

kakor till kaffet. Festen har anslagits i god tid och på flera ställen. 

 

7. Kursverksamhet framöver och ev. en utbildningskommitté. 

Vi föreslår att Monica Klarvik och Kerstin Rennerfeldt bildar utbildningskommitté 

tillsammans med en tredje person som de föreslår. 

Vi planerar att ha en fortsättningskurs del två i vår om tillräckligt många är 

intresserade. Karina och Monica är tänkta kursledare. Klas kan hjälpa till med enstaka 

lektioner. Det är bra om någon mer vill hjälpa till. 

 

8. Beräkningsprogram och hemsida 

Vi står i valet om vi ska fortsätta med Bridgedata eller Ruter som beräkningsprogram. 

 

Klas Lutteman har tagit över ansvaret för vår hemsida. Han rekommenderaratt vi 

övergår till att använda förbundets hemsida. Där finns en sida som är Järnvägen BKs. 

På den hemsidan kan man lägga upp resultat, nyheter, protokoll och göra utskick. 
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Därför uppmanar vi alla medlemmar att lägga in sina mailadresser på ”svensk 

bridge.se” sök efter Järnvägens BK. 

Vi ska gå in och titta hur hemsidan fungerar. 

Klas rekommenderar att gamla hemsidan läggs ned. Inget beslut är taget. 

 

9. Lokal 

Mats har sett över om det finns någon annan lokal som kan passa till klubblokal.  Den 

vi har nu är svårstädad, dåligt planerad, har dålig ventilation samt vissa utrymmen 

delas med annan hyresgäst. Mats hör av sig till styrelsen om när vi kan få komma och 

titta på olika lokaler. Föreslagna alternativa lokaler är gamla bokhandeln och gamla 

Ekströmslokalen. Problemet är att få en bra lokal till en billig hyra. 

 

10. Övriga frågor 

Ingen tid kvar till övriga frågor. De ev. frågorna som finns hänskjuts till nästa 

styrelsemöte. 

 

11. Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte är torsdagen den 2019-12-05 kl.17:30. 

 

12. Avslutning 

Mötet avslutades 

 

 

 

 

__________________________________  _______________________________ 

Mats Nilsson, ordförande   Karina Lindh, sekreterare 


